

# 汽车诊断设备读卡器 汽车检测仪 U480大众奥迪诊断仪器

|      |                                     |
|------|-------------------------------------|
| 产品名称 | 汽车诊断设备读卡器 汽车检测仪<br>U480大众奥迪诊断仪器     |
| 公司名称 | 深圳市裕鑫源五金塑胶制品有限公司                    |
| 价格   | 面议                                  |
| 规格参数 | 加工定制:是<br>类型:汽车电脑诊断仪<br>电压:12 ( V ) |
| 公司地址 | 深圳市宝安区西乡固戍西荣工业区A栋1楼A                |
| 联系电话 | 13006667684 13510172158             |

## 产品详情

净重:0.35公斤

u480is一种汽车设备用来阅读和擦除麻烦的代码在车辆,有时称为汽车的读者。虽然如此之小,轻巧,它是动态和设计时尚、有竞争力的价格和容易使用。

u480是专门为车主或diy。与u480,你很快就会惹出麻烦的原因(故障)在你的汽车电子控制系统,u480只要连接套接字的诊断,通过阅读麻烦的代码(dtc)显示在u480、识别、定位并查看麻烦导致带有附加用户手册。

特点:

适用于所有1996和新汽车和卡车的obd ii兼容的(包括可以协议)

读取和清除通用和制造商特定诊断故障代码(共)和关掉引擎检查光

支持多个麻烦代码请求:泛型代码,等待代码和制造商不同的代码

1. 检索vin(车辆识别号。)在2002年和年的新型汽车,支持模式9

2. 高度可靠和准确的
3. 2-line背光液晶显示屏易读的清澈
4. 易于使用与一个插件
5. 独立的单位,不需要额外的笔记本电脑来操作
6. 体积小、方便地适合在你的手心执行连续dtc扫描
7. 安全与车载计算机
8. 没有needed-powered可拆卸电池通过obd ii电缆

#### 英文说明：

u480 is a kind of auto device for reading and erasing trouble code in vehicles, sometimes called car reader. though so small, light and handy, which is dynamic and fashionable in design, competitive in price and easy to use.

u480 is specially designed for car owners or diy. with a u480, you may quickly find out trouble causes (troubleshooter) of electronically controlled systems on your car, by simply connecting u480 with the diagnostic socket, via reading the trouble code (dtc) shown on u480, identifying, locating and checking out trouble causes with attached user's manual.

features: works with all 1996 and newer cars & trucks that are obd ii compliant (including can protocol) reads and clears generic and manufacturer specific diagnostic trouble codes (dtcs) and turns off check engine lights supports multiple trouble code requests: generic codes, pending codes and manufacturer's specific codes 1. retrieves vin (vehicle identification no.) on 2002 and newer vehicles that support mode 92. highly reliable and accurate 3. easy-to-read crystal-clear backlit 2-line lcd display 4. easy to use with one plug-in 5. stand-alone unit with no need for an additional laptop computer to operate 6. small in size and conveniently fits in your palm performs continuous dtc scan 7. safely communicates with the on-board computer 8. no batteries needed - powered via detachable obd ii cable

本产品的加工定制是是，类型是汽车电脑诊断仪，电压是12（V），工作温度是-60--+60（ ），品牌是中性包装，型号是U480，适用车型是几十款汽车